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Artsen melden euthanasie baby’s niet vaak
Rijksoverheid, 2 februari 2011

Uit het Jaarverslag 2009-2010 van de Commissie Late Zwangerschapsafbreking en Levensbeëindiging bij
Pasgeborenen (Commissie Hubben) blijkt dat artsen slecht op beperkte schaal euthanasie op pasgeborenen
melden.

Dit blijkt uit de gesprekken die de commissie met artsen over fictieve casuïstiek heeft gevoerd. Uit de
gesprekken kwam naar voren dat er bij de artsen in principe wel vertrouwen is in toetsing door de commissie
maar dat er meerdere onduidelijkheden zijn rondom de regelgeving, en dan vooral over de interpretatie van de
zorgvuldigheidseisen. Maar niet alleen de inhoud van de regelgeving roept vragen op, ook de
toetsingssystematiek zoals neergelegd in de toepasselijke regelgeving levert kritiek en vragen op bij de artsen.
De commissie zal waar mogelijk punten verhelderen maar het is duidelijk dat een aantal signalen gericht is tot
het Openbaar Ministerie, de wetgever en de artsen zelf.

Lees het volledige Jaarverslag
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